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Tisztelt Mátrafürediek! 

 

Faragó Tamás vagyok, az Önök 

képviselője. Az október 12-i 

választásokon Gyöngyös 1-es számú 

körzetében szereztem mandátumot. 

Ezúton is szeretném megköszönni a 

bizalmukat és a segítségüket, melyet 

programom megírásában 

alappillérként használtam fel. 

Szeretném Önöket mindenben 

támogatni, hogy sok év stagnálása 

után elinduljon egy határozott 

jövőképpel rendelkező képviselet a 

részönkormányzatban. 

Mátrafüreden szeretném berendezni 

az irodámat - azzal a céllal -, hogy 

mindenki számára elérhető legyek a 

részönkormányzat épületében. 

Ahogy ígértem, emberközpontú 

képviseletre törekszem. A testület 

megalakulása után bejárást tervezek, 

és minél hamarabb megoldást a helyi 

problémákra. Szívügyem lesz 

Mátrafüred fejlődése, szépítése és az 

itt élő emberek komfortérzetének 

javítása. A Mátra kiemelt 

üdülőhelyén elengedhetetlen a 

fejlesztő beruházások támogatása, de 

meglátásom szerint, számos olyan 

dolog is van, ami nem feltétlen pénz, 

hanem odafigyelés és a megfelelő 

ellenőrzés kérdése. Fontosnak tartom 

Mátrafüreden a zöldfelületek 

nagyságának megőrzését és minden 

kivágott fa azonnali pótlását. 

A részönkormányzati választáson 

jó lenne, ha minél több 

választópolgár venne részt, hiszen az 

ott megválasztott és alkalmas 

képviselők segítik majd öt éven 

keresztül az én munkámat is.  

Továbbra is várom javaslataikat, 

hiszem, hogy együtt meg tudjuk 

valósítani Mátrafüred újbóli 

felvirágoztatását. 

Tisztelettel: Faragó Tamás  

képviselő

 

A Mátra Szakképző Iskola hírei 

 
 

Szeptemberben elindult a tanév a 

Földművelésügyi Mi-

nisztérium legna-

gyobb tisztaprofilú 

iskolájában, a Mátra 

Szakképző Iskolában 

is. 

Az iskolában folyó 

kiváló szakmai, 

pedagógiai munkát 

igazolja, hogy mintegy 600 tanuló, 

ebből 172 elsős tanul jelenleg ebben a 

szép természeti környezetben. 

A mindennapi szakmai felkészülés 

mellett a nyertes TÁMOP 3.1.4. 

pályázatnak köszönhetően a diákok 

ingyenesen vehetnek részt számos, a 

szabadidő hasznos eltöltését célzó 

programon: sportrendezvényeken, 

osztálykirándulásokon, múzeum- és 

színházlátogatásokon, angol- és német 

nyelvi heteken, drogprevenciós 

programokon. 

Az október 13-i hét a Vadas Napok 

jegyében zajlott. Hétfőtől szerdáig az 

osztályok szakmai versenyeken 

mérhették össze tudásukat. Október 16-

án igen színvonalas műsor keretében az 

első éves diákok „hivatalosan” is az 

iskolai közösség tagjává váltak, miután 

esküt tettek, és ebben ígéretet arra, 

hogy választott szakmájuk 

szellemiségének megfelelően védik és 

óvják a természetet, az erdőt, az 

állatokat, és a termőföld gondos 

gazdáivá fognak válni. A meghívott 

neves előadóktól mindenki sok érdekes 

és hasznos ismeretet szerezhetett. A 

délután folyamán a tanulók egy része is 

bizonyíthatta szakmai hozzáértését, 

hiszen többen tartottak kiselőadást egy-

egy témában. A nap zárásaként 

fergeteges erdészbál volt, ahol 

mindenki rendkívül jól szórakozott. A 

zenét az iskola egyik volt diákja 

szolgáltatta. 

Ebben a tanévben még nagyon sok 

érdekes programmal készülnek mind a 

diákoknak, mind a lakosságnak - tudtuk 

meg az intézmény új vezetőjétől, 

Karnis Pálné igazgatónőtől.  

Legközelebb 2014. november 8-9-én 

(szombat-vasárnap) várják az 

érdeklődőket a már hagyományosan 

megrendezésre kerülő ásványbörzére. 

Rostás Gabi 

Kisvasutak Napja és III. Mátrai Erdészeti Nyílt Nap 

 

 

A nagyszabású rendezvényre 2014. 

szeptember 6-án került sor 

Mátrafüreden, melynek kiállításai, 

programjai évről évre gazdagodnak, 

zavarba ejtve a látogatót az egyes 

kiállító pavilonok kínálta, gyerekeknek 

és felnőtteknek egyaránt szórakoztató 

és ugyanakkor rendkívül informatív 

kiállításaival. 

Minden évben megismerkedhetnek a 

látogatók az erdészeti gépekkel munka 

közben, a Mátraparkett fatermékeivel. 

Az erdei rovarokat a Mátrafüredi 

Erdészet mutatta be az Erdészeti 

Tudományos Intézet (ERTI) 

munkatársának (Szőcs Levente) 

segítségével. A kiállításnak volt egy 

gyűjteményes és egy rovarsimogató 

része.  

  Benei  Krónika 
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Az Egererdő Zrt. Egri Erdészete ”ízek 

és zamatok az erdő termékeiből” 

kóstolóra várta a látogatókat. 

A Mátra Szakképző Iskola programját 

Gréczi László igazgató-helyettes 

ismertette. Továbbra is szoros 

kapcsolatra törekszenek az 

Egererdővel, miután egy területen élnek 

és munkájuk szorosan összefügg a 

szakszerű erdőgazdálkodás és az ehhez 

szükséges szakemberek képzésében. 

Részt kívánnak venni az ilyen jellegű 

rendezvényeken, alternatívát kínálva 

mindazoknak, akik hosszú távon erre 

szeretnék feltenni az életüket. A 

szakmát - erdész és vadgazdálkodási 

technikus képzés - a Mátra Szakképző 

Iskolában szerezhetik meg. Igyekeznek 

megcélozni azt az érdeklődési kört is, 

akiknek tetszik az erdő, de csak hobbi 

szinten szeretnék ezt a kapcsolatot 

fenntartani, azoknak a mezőgazdasági 

technikus és virágkötő szakokat 

ajánlják és ismertetik. Kedvcsinálónak, 

az iskola pavilonjában kiállítás és 

kézműves foglalkozás keretében 

mutatták be, hogy a természet kincsiből 

mit lehet magvalósítani játék, vagy 

használati tárgy formájában. 

Újdonság volt a Kékes Kutató-Mentő 

Alapítvány bemutatkozása, melynek 

elnöke Klauszmann Viktor és az egész 

napos rendezvényen az alapítvány 

nyolc fővel vett részt. A különleges 

járművek nagy érdeklődést váltottak ki. 

A mentő utánfutót (ATV) birtokba is 

vették a gyerekek, amely egy speciális, 

rugózott betegszállító utánfutó, amely a 

quad után van kötve és nehéz 

terepviszonyok között is lehetővé teszi 

a sérültek biztonságos szállítását. A 

hársfák árnyékában kifeszített 

kötélpálya a legnagyobb érdeklődést 

váltotta ki, amelyet pici babáktól 

(szülői felügyelettel) 70 éves korig 

vettek igénybe az érdeklődők, amely 

egyben a bátorság próbája is volt. 

Mentési akcióban a kötélpályát a 

veszélyes szakaszok áthidalására 

alkalmazzák. 

A Hegyi Sportok Bázisa is főleg a 

gyerekközönséget foglalkoztatta a 

különleges sporteszközök 

bemutatásával, amelyeket a gyerekek ki 

is próbálhattak. 

Bemutatkozott a Kistérségi Humán 

Szolgáltató Központ Szociális 

Foglalkoztató Műhelye, melynek három 

intézménye van: Pszichiátriai és 

Szenvedélybetegek Nappali Ellátása, 

Hajléktalanok Gondozóháza és a 

Hétszínvirág Napközi Otthon, ahol a 

fogyatékkal élők (látás, hallás, mozgás, 

értelmi) ellátása és foglalkoztatása 

folyik. Aki a három intézmény 

ellátottja, az dolgozhat a Szociális 

Foglalkoztató Műhelyben (agyagozás, 

szőnyegszövés, kertészkedés) 4-6 

órában, amelyért javadalmazást is 

kapnak. 

Nagy érdeklődés övezte a hatvani 

Széchenyi Zsigmond Vadászati 

Múzeum kiállítását. Elsősorban 

gyerekeknek készültek kézbe vehető 

tárgyakkal, amelyekből megismerhették 

a vadfajokat, erdeinkben élő 

vadállatainkat (prémek, agancsok, 

lábnyomok). A kiállítók elmondták, 

hogy a gyerekek rendkívül érdeklődőek 

és kíváncsiak voltak. (A Vadászati 

Múzeum az utolsó pillanatban szerzett 

tudomást a rendezvényről, de az 

Egererdő Zrt-nek és a Mátra Szakképző 

Iskola gyors segítségének köszönhetően 

meg tudtak jelenni, amit ezúton 

szeretnének megköszönni.) 

A Kisvasutak Napját a Magyar 

Turizmus Zrt. rendezi meg minden 

évben máshol - ahol kisvasút van, 

hiszen a kisvasutak és a turizmus szoros 

kapcsolatban van -, 2014-ben 

Mátrafüreden. 

Kovács László a Mátravasút, a 

Szilvásváradi Kisvasút és a 

Felsőtárkányi Kisvasút üzemvezetője 

elmondta, hogy a 110 millió forintos 

célzott támogatásból 60 millió forintot 

pályafelújításra és a két állomás 

(Gyöngyös-Mátrafüred) teljes 

felújítására használták fel. A 

gördülőállomány felújítása 40 millió 

forintba került, 10 millió forintot pedig 

a Szilvásváradon üzemelő Szilvi gőzös 

kazánfelújítására fordítottak. 

A rendezvény része volt a Gyöngyi 

gőzös örökbefogadási ceremóniája. 

2014-ben Dudás Anna 10 ezer forinttal 

és Dr. Halász Zsolt 100 ezer forinttal 

fogadták örökbe a gőzöst, melynek 

üzemben tartását támogatták 

pénzadományaikkal. 

Dudás Anna mindössze 10 éves, aki a 

szülőktől, nagyszülőktől kapott 

zsebpénzét gyűjtötte össze a gőzös 

támogatására, azért, hogy a városból és 

távolabbról érkező gyerekeknek is 

élmény legyen a kisvonatozás, hiszen a 

kisvonat a természetbe viszi az 

embereket, ahol nagyon sok szép 

látnivaló van - nyilatkozta az erdészeti 

szellemben nevelkedett Dudás Anna, 

ami nem meglepő, hiszen édesapja 

(Dudás Béla) a Mátrafüredi Erdészet 

vezetője. 

A turisztikai pavilonokban 

bemutatkozott a Sástó Turisztikai 

Központ, a Tourinform, a Tisza-tavi 

Regionális Marketing Igazgatóság, az 

Észak-magyarországi Regionális 

Marketing Igazgatóság. Turisztikai 

információs kiadványokkal, 

szórólapokkal és apró ajándékokkal 

kedveskedtek a látogatóknak 

Kulturális programokban is 

bővelkedett a rendezvény: fellépett a 

Vidróczki Néptáncegyüttes, volt Kaláka 

koncert, humor a kismarosi Ámulat 

Társulat előadásában, és 

gyönyörködhettek a látogatók Kállai 

László fotókiállításában.  

Az egész napos rendezvénynek 

rendkívül sok látogatója volt: gyerekek, 

családok, turisták és természetesen 

helybeliek, akik egy igényes, 

programokkal teli tartalmas napot 

tölthettek el, miközben Gyöngyi gőzös 

szállította az utasokat a megújult 

állomásra. 

Rostás Gabi 

Óvodai hírek 

 

 

Szeptember elsejétől 24 gyermekkel 

indult az óvodai élet.  

A nyár folyamán a fenntartó 

felújította az ebédlő-alvó helyiségünket. 

Óvodánk a Boldog Gyermekek 

pályázatból gazdagította felszereltségét. 

Bővültek informatikai eszközeink, 

kicseréltük az öltözőszekrényeket, az 

ebédlő asztalokat, székeket, 

szőnyegeket. Sikerült udvarunkat is 

felújítani a pályázatból, így a gyerekek 

új láncos lépegetőt, babaházat és 

polybollt kaptak. Beltéri eszközeink is 

bővültek sokféle új képességfejlesztő 

játékkal, homok víz asztallal, fészek 

hintával. 

Októberben a nagycsoportosok 

óvodák közötti játékos sportvetélkedőn 

vettek részt Gyöngyösön és a 

Felsővárosi Általános Iskolában, Öko 

Napon.  

Ebben a félévben négy alkalommal 

mennek a Mátra Múzeumba 

múzeumpedagógiai órára. A leköszönő 

részönkormányzattól kapott anyagi 

támogatásból elsősorban az alvó 

szobánk fényvédelmét szeretnénk 

megoldani. 

Erdélyi Éva, tagóvoda vezető 
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Mátra Kör Kerékpárverseny (1992-2014) 

1992-ben rendezte meg első ízben a 

Gyöngyösi Triatlon Klub a Mátra Kör 

Országúti Kerékpárversenyt. Ez 

akkoriban szinte úttörő 

kezdeményezésnek számított, hiszen 

nagyon kevés hasonló rendezvényt 

szerveztek a kerékpárosoknak. A 

verseny útvonala a mai napig is igazi 

kerékpáros csemegének számít: hosszú 

mászásokra, gurulásokra alkalmas, de 

megtalálhatók benne a hirtelen 

emelkedők és a sík szakaszok is.  

Mára már nosztalgiáznak a rendezők, 

hogy az akkori közúti forgalomban 

viszonylag kis kockázattal engedték el 

a mezőnyt, kihívást inkább a 80 km-es 

táv, a közel 1000 méteres 

szintkülönbség és az időjárás 

viszontagságai jelentették. Az első 

versenyen 139 fő indult, és 119-en 

értek célba, őket a szervezők saját 

készítésű palacsintahegyei várták. 

Teltek, múltak az évek, az utakon 

egyre több lett az autó, de nőtt a 

bringások száma is. Gyorsult a tempó 

mindkét oldalon, már nem lehetett 

leengedni a mezőnyt Gyöngyösre, 

annyira veszélyes volt a Mátrából 

befutónak számító lejtős szakasz. 

Utoljára szinte hálóval kellett befogni a 

beérkezőket. Volt, akik elvétették az 

utolsó kanyart és a szomszédos utcából 

kerültek elő. Igazi amatőr hangulat 

övezte a versenyt, ahol persze óriási 

küzdelem folyt a dobogós helyekért. 

2000-től a cél felkerült Mátrafüredre, 

így az utolsó 5 kilométert kemény 

emelkedő nehezítette, viszont nem volt 

balesetveszély, a versenyt az nyerte, aki 

a végén a legerősebb és a legkitartóbb 

volt.  

2011-ben szembesültünk azzal a 

problémával, hogy erősen romlott az 

utak állapota, bukások és a 

kerékpárokban keletkezett károk 

nehezítették a szervezők és a 

résztvevők dolgát. A kátyúkra a 

szervezők jelző festéssel, figyelmeztető 

táblával próbálták felhívni a figyelmet, 

de ez nem volt elég. A 2013-as 

versenyen már a legfőbb problémává 

lépett ez elő, sokan inkább olyan 

versenyekre mentek, ahol, ha nem is 

ilyen kihívásokban gazdag útvonalon, 

de megfelelő útminőség mellett 

versenyezhettek. Megnőtt a 

konkurencia, a Tisza-tavi kerékpárút, a 

dunántúli helyszínek kezdték 

elcsábítani az indulókat annak ellenére, 

hogy a Mátra Kör útvonala páratlan, 

ezért jönnének, de hát az utak… 

2014-ben is a korábbi évekhez 

hasonlóan készültünk a verseny 

megrendezésére. Keserűen állapítottuk 

meg, hogy a hegyi lejtős szakaszok 

nagyon kátyúsak, a sík részeken pedig a 

sima út ellenére több meglepetés kátyú 

található. Ez a legveszedelmesebb, mert 

érezve a jó utat begyorsul a mezőny, és 

egyszer csak belezuhan valaki egy 

gödörbe, elesik és bukik az egész sor. 

(Egy településen pedig a hónapokkal 

ezelőtt befejezett szennyvízkiépítés 

miatt uralkodtak középkori állapotok.) 

Amíg tudtunk vártunk, hátha javul a 

helyzet, de ez sajnos nem következett 

be. A versenyekre jellemző „bolyozós” 

taktika ugyanis ilyen útviszonyok 

mellett nagyon nagy kockázatot jelent a 

résztvevők testi épségére. Körbejártuk 

még a szomszédos útvonalakat, de ott 

sem volt jobb a helyzet, így arra 

kényszerültünk, hogy idén nem 

rendeztük meg ezt a 22 éves 

hagyománnyal bíró rendezvényt. 

Hogy mit hoz a jövő? Csak 

reménykedni tudunk, hogy a mátrai 

régióban érezhetően javul az utak 

minősége, és bízunk a Közútban, ha 

lesz elég pénze, kiváló utat fog építeni a 

Mátra Körre is. 

Tari Tibor, Gyötri Triatlon Klub 

Pénz van... 

Szomorúan hallottam a hírt már a 

nyár végén, hogy a rendezvényekben 

egyébként is rendkívül szegény 

Mátrában elmarad a nagy 

hagyománnyal bíró Mátra Kör 

Kerékpárverseny, a szervezőktől 

független ok miatt. A 24-es út rossz 

állapota fokozottan veszélyes nemcsak 

a kerékpárversenyre, de minden 

közlekedőre (autó, busz, kerékpár, 

motor) nézve. A Mátra Kör 

felelősségteljes szervezői nem rendezik 

meg a versenyt, mert nem 

veszélyeztetik a résztvevők biztonságát, 

de a többi közlekedőre is gondolni kell 

azoknak, akik döntenek a rendelkezésre 

álló pénz elosztásáról és 

felhasználásáról. 

Ígéretet kaptam Horváth László 

parlamenti képviselőnktől, hogy 

válaszol a Benei Krónika néhány 

kérdésére. Mivel az egyik kérdés 

kapcsolódik Tari Tibor cikkéhez, ezért 

közzé tesszük: 2014-ben 50 milliárd 

forint maradt meg útfelújításra, ahol 

azok az utak élveznek prioritást, 

melyeket már 40 éve nem újítottak fel. A 

Mátrát átszelő 24-es főútvonal közel 50 

éve volt legutoljára felújítva és ezen 

bonyolódik a Mátra teljes turizmusa és 

átmenő forgalma, de kerékpárút hiánya 

miatt a kerékpárosok is ezt a nagyon 

rossz állapotú és egyben veszélyes utat 

használják. Ami igen szomorú még, 

hogy neves kerékpárverseny (Mátra 

Kör) maradt el ettől az évtől kezdve az 

utak rossz állapota miatt. A Megyei 

Közutak döntenek a felújításokról. 

Milyen figyelmet kapott a kiemelt 

turisztikai jelentőségű Mátra 24-es 

főútvonala, és milyen összeg áll 

rendelkezésre?                       (R. Gabi) 

(A kérdéseket lapzárta után küldtük el a képviselő úrnak, így a választ csak a következő számban ismertetjük). 

Csonka László ünnepség 

Szeptember 7-én (vasárnap) került sor 

a már hagyománnyá vált Csonka László 

emléktúrára és koszorúzási ünnepségre 

Kékestetőn, melynek már rangja, 

térségünket meghaladó hírneve van. 

Csonka László volt Kékestető 

megálmodója és megvalósítója, aki az 

elsők között ismerte fel, hogy Trianon 

után Magyarország magaslati klímáját 

ki kell használni, és davosi mintára 

megálmodta és megvalósította 

Kékestetőt, amely akkoriban - a ’30-as 

években – csak egy erdőrengeteg volt. 

A megemlékezésen minden évben 

megjelennek a Csonka család 

leszármazottai Madridból, Svájcból, 

Amerikából és Budapestről. Gyöngyös 

Város Önkormányzata, a Mátrai 

Gyógyintézet és a Csonka család 

megemlékezését koszorúzás követte. 

Jómagam Reményik Sándor Eredj, ha 

tudsz című versét mondtam el, majd a 

Himnusszal zárult az ünnepség.  

Csonka László és nővére, Zsuzsanna 

minden évben díszebédre látja vendégül 

a rendezvény szervezőjét (Rostás 

Gabi), a túravezetőt (Szőke György) a 

fellépőket és a Csonka család megjelent 

résztvevőit. Az ünnepséget követően 

Kányai János állófogadásra várta a 

vendégeket, majd az ebéd a Kékes 

szálló úgynevezett magyaros termében 

volt, amely megőrizte eredeti szépségét 

és formáját, ahol a Mátrai Gyógyintézet 

kiváló színvonalon prezentálta a 

díszebédet.  

Szuromi László 
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Népszerű az online szállásfoglalás, SZÉP Kártyával is 

 
A nagy szállásportálok kielemezték a 

2013-as esztendő belföldi 

szállásfoglalási eredményeit. Az adatok 

azt mutatják, hogy az online 

szállásközvetítő oldalak és a kuponos, 

akciós szállásajánlatokat kínáló 

portálok jelentős mértékben 

hozzájárultak a turisztikai piac 

teljesítményének növekedéséhez. Az is 

elmondható, hogy az idei évre további 

tizenöt százalékos növekedéssel 

terveznek. 

Az online szállásfoglalási 

szokásokról az is kiderült, hogy nagy 

volt a kereslet 2013-ban a családiasabb 

hangulatú belföldi szálláshelyekre. Az 

elmúlt év jobban kedvezett a 

vendégházaknak, apartmanoknak. A 

nyaralásukat tudatosan tervezők 

arányában is növekedés figyelhető meg. 

Nőtt azok száma is, akik a last minute 

jellegű pihenést részesítik előnyben. Az 

is megfigyelhető, hogy az akciós 

belföldi ajánlatokat kínáló portálokon 

egyre több olyan szállás található, ahol 

SZÉP Kártyával is lehet fizetni. 

Az online foglalás népszerűsége azt 

eredményezte, hogy további 

fejlesztéseket eszközölnek a foglalási 

rendszerrel kapcsolatban. A fejlesztések 

családbarát foglalási rendszert 

jelentenek, mert felgyorsul a foglalási 

folyamat, ha többen is együtt utaznak. 

A szállodai foglalásoknál - igény 

szerint - elindul a valós idejű, a 

pillanatnyi helyzetet mutató foglalási 

lehetőség is. Ez nagyrészt a hosszú 

hétvégék és az ünnepi időszakok 

esetében nyújthat segítséget a vendégek 

számára. 

A SZÉP Kártya elfogadóhelyek 

közül sokan vannak jelen ajánlataikkal 

online szállásportálokon és kuponos 

oldalakon is. Az ilyen ajánlatok révén a 

kártyabirokosok még további 

kedvezményekhez is juthatnak. Mivel a 

Pihenőkártya egyenlegéből foglalót, 

előleget is lehet fizetni, a kártyán lévő 

esetleges régebbi maradványösszegeket 

is fel tudják használni az 

utalványkártyával fizető vendégek. 

http://szepkartya.hu/hir/nepszeru-az-

online-szallasfoglalas-szep-kartyaval- 

Varga Balázs 

Megújult a temetői kereszt 

 

A mátrafüredi hívek 

adományozásából - id. Babiczki Imréné 

szervezésében - sikerült összegyűjteni a 

felújításhoz szükséges, mintegy 200 

ezer forintot. 

Kiss Imre gyöngyössolymosi 

kőfaragó kivitelezésében az eredeti 

farkasmályi ún. mállós kőből készült 

kereszt újravakolásra került, élvédővel 

és hálóval megerősítve. A corpus 

eredeti színét homokszórással nyerte 

vissza. Köszönet érte Nagy András 

kápolnai mesterembernek. 

2015 tavaszára megcéloztuk a 

templom bejáratával szemben álló 

kereszt felújítását is, mivel megmaradt 

mintegy 100 ezer forint, amelyhez még 

további adományokat várunk.  

A megmaradt pénzhez hozzájárult, 

hogy Zajdóné Vetter Ágnes - volt 

mátrafüredi lakos - felszámolta a 

Mátrafüredi Plébánia Felújításáért 

Alapítványt, melynek 50 ezer forintos 

összegét a Mátrafüredért 

Természetvédelmi és Turisztikai 

Alapítványon keresztül a kereszt 

felújítására adományozta. 

 

Szuromi László 

 

 
RÖVID HÍREK, INFORMÁCIÓK 

MÁRIÁCSKA ÚT  

A Máriácska sétány komfortosabbá tételének ügye évek óta 

húzódott, ezért idén ősszel Gyöngyös város önkormányzata úgy 

döntött, hogy forrást biztosít erre a célra. Mivel a sétány erdészeti 

kezelésben lévő területen van, ezért folyamatosan egyeztettünk a 

várossal és a kivitelezővel a munka minden részletéről. A 

határidő szeptember 30 volt, melyet tartott a kivitelező, így 

október elejétől egy sokkal könnyebben járható sétány áll a 

kegyhely látogatóinak rendelkezésére - tájékoztatta lapunkat 

Dudás Béla a Mátrafüredi Erdészet vezetője. 

VILÁGBAJNOKSÁG 

A Mátrai Betyárok Kerékpáros Sportegyesület 2014. szeptember 

első hetében kijutott a Norvégiában megrendezésre kerülő 

világbajnokságra két versenyzővel. Tóth Erik és Király Ármin az 

egész éves pontszerző verseny élén végeztek (amiben két külföldi 

helyszín is szerepelt), és így bekerültek a magyar válogatott 

junior csapatába - tájékoztatott Nagy Zoltán elnök. Részletes 

beszámolót a következő számban olvashatnak. 

 

FESTÉKBOLT 

A fürediek által is kedvelt „piactéri” festékbolt egy utcával 

lejjebb, a Vértanú utca 10 szám alá költözött. Alacsony árakkal, 

nagy választékkal, szaktanácsadással várják régi és új vásárlóikat. 

EGYÉB SZOLGÁLTATÁSOK A POSTÁN 
PostaMozaik megtakarításs, PostaSzemünkfénye (gyermeke, 

unokája jövőjéről gondoskodhat), PostaNyugdíj Program 

(egyhavi díj ajándékba), PostaFészek Őr (otthonbiztosítás), 

PostaÉrték Őr (életbiztosítás). UtasŐr-minden kedden 10 % 

kedvezmény, PostaNyugdíj Aranytartalék 20 % 

adókedvezménnyel. Üdítők, édességek nagy választékban. 

Elektronikus mobil feltöltés. 

PIZZALAND 

Húszféle helyben sütött pizzák házhozszállítással a Landor 

Büféből 12- 

22 óráig: 0620/2610-544 

IGAZI TEJ 

Minden hétfőn, szerdán és pénteken termelői, teljes értékű nyers 

tej, tejföl, túró házhoz szállítása. Móczár Imre: 06-30/28-78-645. 
 

Következő lapzárta 2014. december  5 (e-mail:gabirostas@gmail.com) 
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